
Referat FAU-møte 18/10-23 

Tilstede: (forfall markert med gult)  

Avtroppende  

FAU-leder Anita S Riggenholt 

FAU-leder 23/24: Kristin Vatnar 

Nestleder Ly Kattai Eira 

1. klasse Marthe Haukaas 

 

Irene Bøen Rue 

2. klasse Gyry Anne Hardem 

 

Annette Fagerberg 

3.  klasse Birgit Reiten 

 

Christina Ausland 

4. klasse Monika T. Haug 

 

Anne Gro Olesrud 

5. klasse Bjørn Ove Kjennvold 

 

Marthe Haukaas 

6. klasse Trine Seim 

 

Christina Ausland 

7. klasse Gunn Hovda  

 

Marthe Haukaas 

  
8. klasse Ingjerd Asland 

 

Emilie Telle  

9. klasse Elin Kittelsen  

 

Ellen K. Aksvik 

10. klasse Kristin Vatnar 

 

Nils Petter Killi 

Hovin Ly Kattai Eira 

 

Margita Nasslander Jansson 

 

Anita Staver Riggenholt ledet møtet som avtroppende FAU-leder. 

Nye representanter er valgt i alle klasser, men ikke på 9. trinn. Der møtte Elin Kittelsen som er 

sittende representant.  

 

 



Sak 1/23 - referat fra siste FAU-møte 

Dette ble raskt gjennomgått og ingen hadde kommentarer. 

Sak 2/23 - Valg av leder og nestleder: 

Da ingen meldte seg, ble FAU enige om å behandle dette som siste sak. Anita ledet møtet. 

Sak 3/23 - Orientering om FAU/SU/SMU v/rektor: 

Det ble gjennomgått en kort presentasjon om hva rollene innebærer og hvordan vår skole 

praktiserer oppgaven til foreldrenes arbeidsutvalg.  

Sak 4/23 - Informasjon fra rektor: 

 

Glimt fra hverdagen: «Bli med», «Leger uten grenser» og «Meråpent bibliotek» 

FAU hadde også lysglimt: Barnevakten.no kan stille opp med tilpassede foredrag, der en også kan 

legge opp til dialog. Dette kan være noe FAU ønsker å gjennomføre som storforeldremøte. 

Det er flott at skolen har fått prosjektmidler til utekjøkken, og at FAU har truffet på sine 

storforeldremøter som f. eks. med psykisk helse. 

Opplevelse av at FAU har etablert gode rutiner for å ta med saker fra til klassene på en god måte, slik 

at det er en «rød tråd» i FAU-arbeidet.  

Innlegg ang. mobbing:  

I etterkant av innlegg om mobbing i RA, har skoleeier og skolen fulgt opp i tråd med våre rutiner. RA 

har også ønsket å kommentere «mobbetall» i Tinnskolene, men vi sliter med å se våre egne 

resultater pga personvern. RA, har også forsøkt å få hjelp til dette ved å henvende seg til direktoratet 

uten hell. Dette skjer fordi det er få elever og resultatene skal ikke gi innsikt i å identifisere 

enkeltelever.   

Utekjøkken: 

Liv og røre – utekjøkken, skolen vurderer å lage en prosjektgruppe som kan jobbe litt med å 

planlegge hvordan vi skal gjennomføre dette til våren.  

Buss og taxi: 

Dårlig kommunikasjon ang. buss og taxi har preget oppstart, men nå er det avklart at klager skal 

rettes til fylket.  

Turer i skolens og foreldres regi:  

Turer obligatoriske turer er de turene som er satt på årshjulet, og som skolen finansierer fullt ut. I 

tillegg kommer tur til Oslo og Dagali i 10. klasse, som er foreldrefinansiert. Disse turene er i en 

gråsone med tanke på gratisprinsippet. Infosaken endte med at dette ble satt på agendaen. 

Mobilfri: Skolen har i likhet med de andre kommunale skolene valgt å videreføre prøveprosjektet 

inntil reglementet åpner for å ha dette som varig ordning. Mange positive effekter, svært få 

negative. FAU støtter opp om prøveprosjektet.  

Saker fra elevrådet:  

Ønsker flere butikkdager, men det vil ikke rektor gi de.  

Elevene på ungdomstrinn ønsker på ny å få husker på stativet. Dette har bydd på problemer, da de 

har husket på måter som er livsfarlig. Fortsatt ikke avklart. 

Elever ønsker leksehjelp: Bør elever ha behov for hjelp til leksene, eller bør de være så tilpasset at de 

ikke trenger. Dette er ungdomstrinnet, så da må vi bruke friminutt om det skal gjøres i skoletiden. 

Det gjøres vurderinger om dette kan løses digitalt. Foresatte ser problemet med at pensjonister og 

frivillige kan bidra, da «metodene» for dagens skole er forandret. 

Budsjettprosess:  

Budsjett for 2024, er nå lag frem som et «råbudsjett» og kommunen vil i november legge frem et 



budsjett som går i balanse. Dette er kommunedirektørens forslag, som siden skal til politisk 

behandling og endelig vedtak i desember.  

Møteplan:  

Leder og rektor fullmakt til å lage møteplan.  

 

Sak 5/23 Skoletur og foreldrefinanisering: 

Turer på årshjulet og turer som er i skolens regi skal finansieres av skolen. 

Når de populære turene som Oslotur ble kuttet pga økonomi, ble de allikevel opprettholdt da 

foresatte og elever begynte å samle inn penger. Skolen stiller opp med lærere, og på den måten har 

turene «overlevd» i mange år. 

Flere klassekontakter opplever at det oppstår forventninger tidlig om at de må starte med å samle 

inn penger. Det er stort sett gjennom salg av ett eller annet produkt. Dette skaper også flere etiske 

dilemma, da det ikke er alle som har helse, økonomi eller nettverk til å gjennomføre dette. Både 

dagens FAU og forrige FAU stiller seg kritiske til at dette virkelig skal være slik. FAU ville også at 

rektor tok med problemstillingen til skoleeier og rektorgruppa for å avklare dette med tanke på 

lovverket. Så lenge skolen åpner for dette, vil det fort bli en «evig diskusjon», som er opprivende for 

flere klasser. 

Forslaget FAU har, er at de som nå går på ungdomstrinnet kan videreføre dagens praksis, men at 

barnetrinnet må tilpasse turen til noe som er mindre kostbart. FAU ser egentlig på Osloturen som en 

mer «verdifull» tur, da den også har et faglig innhold.  

Det ble enstemmig vedtatt at all type innsamling, samt kjøp & salg kun skal foregå på 

ungdomstrinnet.  

 

Sak 2 – valg av leder og nestleder:  

Nestleder blir Ly Kattai Eira, og leder ble Kristin Vatnar.  

 

Eventuelt: 

Sak 7 – 23: Innspill fra 17. mai-komiteen:  

I år fikk 9. trinn oppgaven og inntektene til loddsalg. Komiteen lurer på om ikke 6. trinn kunne tenke 

seg å arrangere leker og selge mat, og at de får inntektene til dette.  

Det foreligger mapper med erfaringer på hva som trengs å kjøpes inn.  

Det en opplever er at noen allerede er engasjert i sine lokale arrangement, men da kan de jo gjøre 

oppgaver i forkant av selve arrangementet.  

På bakgrunn av vedtaket i sak 5/23, kom FAU frem til at det som en prøveordning skulle være 

foresatte og elever på 8. trinn som tok loddsalget, og at 9. trinn(elever og foreldre) tok ansvar for 

mat og leker.  

 

Referent  

Jørn Langeland 


